
REFERAT STYREMØTE 06.02.25. 
Oppmøte: Yvonne Haglund, Heidi Linnerud, Kai Petter Olsen, Desirée Suther. 

Ikke til stede: Ida E. Kristoffersen, Bettina Myrén, Marthe Snopestad Jensen. 

Referent: Desirée Suther. 

 
 

01/25 - Godkjenning av referat. 

Godkjent. 

 

02/25 - Økonomi og medlemstall. 

208 medlemmer. 

Økonomien er ok, men det er nødvendig å få inn mer penger vha. for eksempel kurs. 

 

03/25 – Kurs. 

Michelle/Beathe Riise: Nybegynnerkurs i agility 25-27. april 

Blodspor: 26-27. April 

Michelle/Beathe Riise: Har sagt ja til å holde valpekurs og hverdagslydighetskurs 

Sophie Karlsson og Desirée Suther (hjelpeinstruktør): 14-15. Juni. Nybegynnerkurs med mulighet for 

oppfølging 5 tirsdager etter kurset (for å følge opp ekvipasjene og hjelpe dem videre) 

Forslag om nybegynnerkurs i agility 16-17. august: Sophie med hjelpeinstruktør 

Janne Linnerud ønsker å holde kurs på formiddagen. Forslag: Janne holder bronsemerkekurs (i bruks) og 

Heidi Linnerud dømmer bronsemerkeprøven. Janne og Heidi vil komme med forslag til datoer.  

Kai Petter Olsen ønsker å holde bronsemerkekurs i agility. 

 

04/25 - Evaluering foredrag med Knut Herland. 

Knut Herland hadde fått en åpen bestilling av oss når det gjaldt innholdet til foredraget. Det ble mye 

spørsmål, meninger og diskusjoner som ble godt besvart av Knut. Dette var en testkveld, for å se hva mer 

vi kan tilby seinere. I tillegg ønsket klubbene å gi medlemmene muligheten til å samles en kveld. Knut 

holder gjerne flere foredrag med andre mer spesifikke temaer. Anne hadde bakt kake og boller, og vi fikk 

solgt noe brus og sjokolade. 

 



05/25 - Forberedelser foredrag med Snorre Skistad. 

Noen må bake kake. Desirée tar med brus, sjokolade, kaffe, kopper og servietter fra klubben. 

 

06/25 - Forberedelse til årsmøte. 

Heidi undersøker om vi kan bruke Røde Kors-lokalet i år også. 

Yvonne booker ordstyrer. 

 

07/25 - Agility. 

Det er planlagt å arrangeres blåbærløp 4/6, 23/8 og 21/9. 

Det skal arrangeres offisielt agilitystevne helgen 9-11. Mai. Det er opprettet arrangement på Facebook, 

men det mangler å legges ut på hjemmesiden.  

Agilitygruppen ønsker å bestille inn agilitymerker: 30 bronsemerker, 15 sølvmerker, 10 gullmerker, 10 

gull med emalje. Totalsummen er 3800 kr. Merkene må kjøpes av den som har oppnådd merket. 

Forslaget er at de selges for innkjøpspris pluss et påslag. Styret sier ja til innkjøp av disse. 

Agilitygruppen ønsker å investere i en tunnel på 4 m (ca 6.000 kr) og en softmur (ca 10-12.000 kr). Dette 

er ikke utstyr klubben er avhengig av for å kunne avholde et offisielt stevne. Innkjøpet har ikke blitt 

stemt over på dagens styremøte pga. lite oppmøte. 

Agilitygruppen ønsker nye treningsdager (mandag og onsdag), og ønsker å diskutere dette med andre 

grupper for en fornuftig fordeling av treningsdagene mellom gruppene. 

 

08/25 - Gjensidige forsikring. 

Klubben har fått brev om at saken er henlagt – men i samme tidsrom som brevet ble sendt, ble også 

styret informert om at saken fortsatt er under etterforskning. Yvonne sjekker opp. 

Det må sjekkes opp hva egenandelen på forsikringen er. 

 

09/25 - Eventuelt. 

Hall: Skal vi ha et prøveprosjekt hvor vi leier en allerede etablert hundehall for en periode? Da er det 

kanskje lettere å leie kun i vintersesongen, slik at man slipper utgifter på hall i sommersesongen. Det må 

sjekkes ut flere muligheter for leie av hall. Ved leie av hall, må det påses at alle gruppene har mulighet til 

å kunne bruke hallen, og tiden må fordeles rettferdig mellom gruppene. 

Hjemmesiden: Medlemmene etterspør de siste referatene, samt at kalenderen og siden 

Kurs/Arrangementer må oppdateres. 

Medlemskveld: Det blir foreslått å avholde en medlemskveld i forbindelse med et foredrag. Dette gir 



muligheten til at de ulike gruppene kan diskutere seg i mellom og komme med innspill på hva som 

ønskes i klubben. 

Huskomité: Det er for mange arbeidsoppgaver for styret, så det blir foreslått å opprette en huskomité. 

Medlemmene av huskomiteen bør få en påskjønnelse. 

Innkjøp: Det må handles inn pulverkaffe. 

Hundens dag: Skal vi ha dette i år? Kan vi eventuelt vise oss frem på en annen måte som ikke har noe 

med hundens dag å gjøre? For eksempel noen form for oppvisning i sentrum? 

Gressklipping: Skal vi kjøpe ny klipper eller fortsette å benytte Rause til gressklippingen? Eventuelt om 

det finnes noen andre som heller kan klippe banen. Det nye styret bør sjekke opp videre. Klubben 

trenger å investere i ny ryddesag. 

Bruksstigen: Det hadde vært fint med inntjening på den. Det er ønskelig å leie den ut til kurs (på 

Monserud, slik at den ikke må transportes). Heidi sjekker opp i utleiepris. 

Logo på vest: Det er kommet inn forslag om å samle inn treningsvestene til de medlemmene som ønsker 

det, for å få logo på vesten. Det foreslås også at klubben kan bestille inn vester med logo, som de som 

avholder miljøtreningen kan låne av klubben. 

Kjelleren i klubbhuset: Det er kommet inn ønske om å innrede kjelleren til nosework, men på en slik 

måte at det fortsatt er mulig å holde foredrag i det store rommet. Yvonne ser etter brukte møbler og ting 

for å innrede kjelleren. 

Kjøregodtgjørelse: Kasserer setter en frist på når skjemaet for kjøregodtgjørelse for fjoråret skal leveres 

inn. Det er viktig at hver enkelt fyller ut hele skjemaet og regner ut alle beløpene selv. 

 

Neste styremøte: 5. Mars kl. 18. 

 


